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Spørgsmål nr. S 1610 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Sundhedsministeren 

Dato: 3. juni 2021 

Stillet af: Per Larsen (KF)  

Er ministeren tilfreds med, at kun 42 procent af alle nye behandlinger blev 

godkendt som standardbehandling af Medicinrådet i 2020, jf. 

»Udviklingsmønstre i Medicinrådets sagsbehandling«, udgivet af 

Videnscenter for Life Science i 2021?  

(Spm. nr. S 1610). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Sundhedsudvalget 2020-21

Offentligt


